

တၢ်ဂ့ၢ် ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤအကျဲသန့	တၢ်ဘျးစဲယုာ် <input type="checkbox"/> မ့ၢ် <input checked="" type="checkbox"/> တမ့ၢ်
တၢ်ကတိၤဖျါၣ်အရ့ဒိၣ်တဖၣ် တၢ်တူၢ်လိာ် (Admissions), စ့ဟ့ၣ်မၤဘျုး (Charity), စ့ဟ့ၣ်ဖျါ (Collection), စ့ကဒဲ (Credit), ကျိၣ်စ့တၢ်ကီၤတၢ်ခ (Financial hardship), နီၤကစၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤ (Self-Insured), တဒီးန့ၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤ (Underinsured), တၢ်အုၣ်ကီၤတအိၣ် (Uninsured)	နီၣ်ဂီၢ် RH-BP-AD25:00:18
တၢ်ဂ့ၢ်အကလုာ် တၢ်မၤတၢ်ဖံးတၢ်မၤ (Business Practices (BP))	စးထီၣ်မၤကဲထီၣ်အနံၤသီ 1-1-16
တၢ်နဲၣ်ကျဲ တၢ်ပၤဆုၢ်သးကျဲၤ	တၢ်ကွၢ်ကဒါလီၤခံကတၢ်အနံၤသီ 02/2021
ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤခီဖျါ ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ	တၢ်ကွၢ်ကဒါဆူညါတဘျီအနံၤသီ 02/2022
လၢအကၢၤပြဲဘၣ်ဝဲ စူးကါဒီးပုၤလၢအယုထံၣ်န့ၢ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် ဒီးန့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကူစါကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့ဖဲ Regions Hospital, ပုၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်ဘျးတၢ်လဲလၢ Regions ပုၤဆါအခၢ်စး, နီၤကစၢ်တၢ်ဆါဟံၣ်, ခၢ်စးကရၢလၢအထၢဖျါကမၢ် ဒီးပီၤရီလၢအလိာ်ဘၢလိာ်ကွီၢ်ဘၣ်သးကမၢ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ.	အခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိအနံၤသီ 12-1-83
	အိၣ်ဘျးလၢမူဒါအနံၤသီ တအိၣ်
တၢ်ကွၢ်ကဒါတၢ်မၤမူဒါတဖၣ်အဂ့ၢ် Regions Chief Financial Officer (Regions ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီပုၤပၤလီၤဆ့ၣ်နီၤ)	ဆဲးကျိး Regions CFO

တၢ်ကတိၤဆုၢ်န့ၣ်

Regions Hospital ကျဲးစးဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါလၢအိၣ်ပုၤဒီးအကၢ်အစီတဖၣ်ဆူပုၤဆုၢ်ပုၤဆါတဖၣ်အဂီၢ်, ယုာ်ဒီးတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤအကျဲသန့ (လၢတၢ်ကိးဖျါလီၤဝဲဒၣ် “FAP” မ့တမ့ၢ် “ဖီလစံၣ်”) အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢပုၤဆါလၢအတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ မ့တမ့ၢ် တဒီးန့ၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်အဂီၢ်လၢအဒီးသန့ထီၣ် သးလၢပုၤဆါအကၢ်အစီလၢအတၢ်ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူစါဒီးကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါလၢအလီၤအိၣ်အဂၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၢ်တန့ၢ်အစီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပဖီလစံၣ်အိၣ်ပံၤဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်မၤသးအကတီၢ်တကတီၢ်ဘၣ်တကတီၢ်- အခိပညီတမ့ၢ်ဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤလၢကတီၢ်ပံၤ, ဟ့ၣ်မၤစၢၤကလီ မ့တမ့ၢ် မၤစၢၤလီၤတၢ်ကူစါအပူၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်တၢ်စူးကါဒီးန့ၢ်တုၤလီၤလၢ 12 လၢမ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ဆုၢ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ပတံအဂၤတဖၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤတၢ်ကဟ်ပနီၣ်ဝဲဒၣ်အဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ကွၢ်ဆိမိၣ်ကဒါက့ၤအဂ့ၢ်န့ၢ်ဝဲဒၣ် 2 နံၣ်လၢတၢ်ကပြဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ဆၢကတၢ်ဖံးစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပဖီလစံၣ်တဲဒုးန့ၢ်ပၢ်ဒီးပၢ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကပြဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်အနီၣ်ထီၣ်အဂ့ၢ်, တၢ်ဂံၢ်ဒွဲးတၢ်ထုးစုၤလီၤတၢ်အပူၤအကျါအကျဲ, တၢ်ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤအကျါအကျဲ, ပုၤရဲၣ်ကျဲၤမၤစၢၤတၢ်ဖိဆုၢ် ယီၤတၢ်ကူစါကွၢ်ထွဲပတၢ်ဆါဟံၣ်ပူၤ, ဒီးဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအဖီလစံၣ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါမၤန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်ဖီလစံၣ်အံၤအလံာ်တၢ်ကွဲးဒီးလၢတလၢအပူၤသ့ဝဲဒီးတၢ်လဲၤဟံးန့ၢ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤအလံာ်ပတံထီၣ်လၢနီၤကစၢ်ဖဲတၢ်မၤနီၣ်မၤယါပုၤဆုၢ်ပုၤဆါအလီၤသ့စ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်သ့ၣ်ညါအါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျါ မ့တမ့ၢ် သံကွၢ်သံဒီးဘၣ်သးတၢ်ပတံထီၣ်အတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲတဖၣ်အဂ့ၢ်, မ့တမ့ၢ် ယုထီၣ်လံာ်တၢ်ကွဲးဒီးတဖၣ်ခီဖျါတၢ်ပရၢအဂီၢ်, ပုၤဆါဆဲးကျိးဝဲဒၣ်ပ Patient Financial Services Department သ့ဖဲ 651-254-4791, မ့တမ့ၢ် ဖဲ 640 Jackson Mail Stop 11102S Saint Paul MN 55101 န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤန့ၢ်ဝဲဒၣ်ဖီလစံၣ်အံၤအလံာ်တၢ်ကွဲးဒီး, တၢ်ပတံထီၣ်အလံာ်တက့ၢ်ဒီး, ဒီးလံာ်တၢ်ကျိးထံတဖၣ်သ့ဝဲ <https://www.healthpartners.com/care/hospitals/regions/patient-quest-support/patient-accounting/financial-assistance/>.

တၢ်ကၠြဲးဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်အနီၣ်ထီၣ်-

Regions ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကၠြဲးဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်အနီၣ်ဒ်လၢအံၤအသိးဒ်သိးပှၤဆူးပှၤဆါကဒိးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်-

- ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်ကယုဝဲဒၣ်ပှၤဆါဒီးဟံၣ်ဖိယီဖိလၢအကဟံၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်အုၣ်သးလၢအအိၣ်ဟံၣ်တၢ်လဲဝဲတဖၣ် မ့တမ့ၢ် ကသမၤဝဲဒၣ်တၢ်န့ၢ်ဘျးလၢပဒိၣ်အအိၣ်ဒ်အမ့ၢ်, Medicaid တၢ်မၤစၢၤအသိးန့ၣ်. ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်ကယုထီၣ်စ့ၢ်ကီးတၢ်သမၤတၢ်န့ၢ်ဘျးအတၢ်ပရၢ (တဖၣ်)လၢပဒိၣ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ပှၤဆါကဘၣ်စူးကါဝဲဒၣ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအတၢ်တီၢ်ကျဲၤလၢအအိၣ်ဟံၣ်ဝဲလၢပဒိၣ်အအိၣ်တဖၣ်လၢလၢပှဲၤပှဲၤဒီးဆူၣ်ချ့တၢ်အုၣ်ကီၤလၢအအိၣ်ဟံၣ်ဝဲတဖၣ်တမံၤလၢလၢန့ၣ်လီၤ.
- ပှၤဆါကဘၣ်ထၢန့ၢ်မၤပှဲၤဝဲဒၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်အကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအလံာ်ပတံထီၣ်ဒီးဆူၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်လံာ်တီၢ်လံာ်မိလၢတၢ်ယုအီၤခဲလၢန့ၣ်လီၤ.
- ပှၤဆါအတၢ်ကၠြဲးဘၣ်ဝဲလၢတၢ်ကူစါတလၢအပှၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ထူးစ့ၤလီၤတၢ်ကူစါအပှၤအဂီၢ်ကဒိးသန့ထီၣ်သးလၢဟံၣ်ဖိယီဖိတၢ်ဟဲန့ၣ်, ဟံၣ်ဖိယီဖိနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲးအဖီခိၣ်, ဒီး [တၢ်မၤသးနီၣ်နီၣ်အဂၤတဖၣ်. အဒိ, တၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်] ဒ်လၢအံၤအသိး-
 - ပှၤဆါကဘၣ်ကတီၤယာ်ဝဲဒၣ်တၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်အလံာ်တီၢ်လံာ်မိတဖၣ်ဒ်အမ့ၢ်ကျိၣ်စ့ဒီးတၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်အမိၤလံာ်မိပှၤတဖၣ်လၢတၢ်သမံထံကွၢ်ကဒါက့ၤဝဲဒၣ်တၢ်ပတံထီၣ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ.
 - တၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်အမိၤလံာ်မိပှၤပုၤပုၤယုဒီးကျိၣ်စ့တၢ်ထူးတၢ်တီၤလၢတၢ်ဆိတလဲအီၤဆူစ့ညီကဒၣ်, ဒ် အမ့ၢ် စ့ဟံၣ်ကီၤဒီးစ့တၢ်လံာ်စရီ, ပနံၣ်စ့ မိၢ် ပှၤ, လံာ် တၢ် အာၣ် လီၤ, တၢ် သွီန့ၢ်စ့ လံာ်အုၣ် သး, တၢ် ဒီးန့ၢ် က့ၤတနံၣ် တဘျီ သးသမူ အစု ဒီးတၢ် ဆါတၢ် ပှၤအစုန့ၣ် လီၤ. တၢ် အိၣ် ဘျံးလၢမူ ဒါအစုဆိၣ် ထွဲ(အဒိ, 401K, IRA စ့ စရီဒိတၢ် သုယံထီၣ် တၢ်န့ၢ် က့ၤတနံၣ် တဘျီ အစု တပုၤ ယုဝဲဖဲတၢ် စု လီၤ ခိၣ် ခိၣ် အမိၤ လံာ် မိ ပှၤ အကျါ ဘၣ် န့ၣ် လီၤ.
 - တၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်အမိၤလံာ်မိပှၤမ့ၢ်အါန့ၢ်ဒီး \$20,000 န့ၣ်တၢ်ကပုၤယုဝဲဖဲတၢ်ဂံၢ်ဒွဲးတၢ်ဟဲန့ၣ်အကျါန့ၣ်လီၤ.
 - တၢ်ဆါဟံၣ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤဝဲဒၣ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢပှၤဆါလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤဒီးတဒိးန့ၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်အဂီၢ်လၢအဟံၣ်ဖိယီဖိတၢ်ဟဲန့ၣ်စ့ၢ်ဒီး မ့တမ့ၢ် ထဲသိးဒီး Federal Poverty Level (FPL) အမူးကယၤ 200% န့ၣ်လီၤ. ပှၤဆါလၢအမ့ၢ်တုၤထီၣ်ဘးဝဲဒၣ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်တၢ်အနီၣ်ထီၣ်အံၤန့ၢ်ကဒိးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ထူးစ့ၤလီၤန့ၢ်အီၤတၢ်ကူစါအပှၤအတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ 100% ပှဲၤပှဲၤန့ၣ်လီၤ.
 - ပှၤဆါအတၢ်ဟဲန့ၢ်ခဲလၢခဲဆ့ဒီးအဟံၣ်ဖိယီဖိနီၣ်ဂံၢ်အါန့ၢ် FPL အမူးကယၤ 200% ဆူအဖီခိၣ်န့ၣ်ကဒိးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတနီၣ်နီၣ်လၢအဒိးသန့ထီၣ်သးလၢတၢ်ဂ့ၢ်လၢအဖျါဝဲဖဲလံာ်တီၢ်ကွီၤဒိအပူၤဒ်လၢအံၤအသိး-

FPL အမး	တၢ်ထူးစ့ၤလီၤ
200% အဖီလၢ	ထူးစ့ၤလီၤ 100%
201% - 225%	ထူးစ့ၤလီၤ 75%
226% - 275%	ထူးစ့ၤလီၤ 25%
276% - Above	တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲတၢ်တီၢ်ကျဲၤ

တၢ်ဘၣ်ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလဲၣ်အကျိၣ်အကျဲတဖၣ်

1. ပုၤဆါကဘၣ်ထၢန့ၢ်မၤပုၤဝဲဒၣ်တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအလံာ်တကျိၣ်ဒိဒီးဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျဲၤတၢ်ဟဲန့ၢ်ဒ်အကၢၣ်ဝဲဘၣ်ဝဲအသိးလၢတၢ်ဆၢထီၣ်ဝဲလၢနီၢ်ကစၢ် မ့တမ့ၢ် ဆၢဒီးတၢ်ပရၢဆူ- 640 Jackson St Mail Stop 11102S Saint Paul MN 55101.
 2. ဒ်န့ၢ်သိးပုၤဆါဆၢဝဲဒၣ်လံာ်ပတံထီၣ်လၢတၢ်မၤပုၤအိၤဝံၤအံၤဒီးတၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျဲၤတၢ်ဟဲန့ၢ်ဒ်အကၢၣ်ဝဲဘၣ်ဝဲလၢတၢ်ဆၢထီၣ်ဝဲဒီးစဲးဒိဆၢလံာ်သ့ဝဲဝဲ Patient Financial Services ဖဲ 651-254-1684 န့ၢ်လီၤ.
 3. တၢ်ဘၣ်ကတဲာ်ကတီၤဃာ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျဲၤဟံၣ်ဃီတၢ်ဟဲန့ၢ်ဖဲတယံာ်ဒီးဘၣ်အလံာ်တၢ်ကွဲးဒိ, ကတီၢ်အံၤဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၢ်စၢၤဖျိၣ် 1040 ခိသ့တၢ်ဟဲန့ၢ်, တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲလံာ်ဖျိတၢ်ဖဲအပူၤကွံာ် 60 သီ, မ့တမ့ၢ် တၢ်န့ၢ်ဘျးအတၢ်ပရၢလၢပုၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ, တၢ်ဖဲးတၢ်မၤတအိၣ် မ့တမ့ၢ် နီၢ်ခိကွံာ်ဂီၤတလၢပုၤအတၢ်န့ၢ်ဘျးတဖၣ်အဂီၢ်ဒီးတၢ်အၢၣ်လီၤအိၤလီၤတၢ်ကွံာ်ထွဲအလံာ်တီလံာ်မိန့ၢ်လီၤ.
 4. တၢ်ဟံးန့ၢ်စဲးကျိးထုးထီၣ်ဝဲဒၣ်လံာ်ပတံထီၣ်ဖဲပဟံၣ်ယဲၤသန့အပူၤသ့ဝဲဝဲ <https://www.healthpartners.com/care/hospitals/regions/patient-guest-support/patient-accounting/financial-assistance/> မ့တမ့ၢ် ပုၤဆါမၤန့ၢ်ဝဲဒၣ်လံာ်တၢ်ကွဲးဒိသ့ခိဖျိအတၢ်ကိးလီၤတဲစိဖဲ Patient Financial Services ဖဲ 651-254-1684 န့ၢ်လီၤ. ပအိးထီၣ်တၢ်မၤလီၤလၢတၢ်ကိးလီၤတဲစိအဂီၢ်ဖဲမုၢ်တန့ၢ်တုၤမုၢ်ယံာ်န့ၢ်, စးထီၣ်ဂီၤခိ 8:00 န့ၢ်ရံၣ် - ဟါခိ 5:00 န့ၢ်ရံၣ်န့ၢ်လီၤ.
 5. ပုၤဆါဆဲးကျိးဝဲဒၣ် Patient Financial Services ဖဲ 651-254-1684 သ့ဝဲလၢတၢ်သံကွံာ်ဘၣ်ဃးတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အဂ့ၢ်အကျိၣ် မ့တမ့ၢ် လၢတၢ်သုးကျဲၤ/ရဲၣ်ကျဲၤလီၤတၢ်သ့ၣ်န့ၢ်ဖးသိဒီးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်အဂီၢ်
 6. ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤအိၤမူဒါဖဲပုၤဆါပုၤဆါအကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်ဖဲးစၢၤမၤစၢၤအပူၤတဖၣ်အိၣ်ဝဲလၢအကမၤစၢၤဝဲဒၣ်ပုၤဆါပုၤဆါခိဖျိလီၤတဲစိ မ့တမ့ၢ် မဲာ်သကိးမဲာ်လၢတၢ်ထၢန့ၢ်မၤပုၤလံာ်ပတံအတကျိၣ်ဒိအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.
- ဒ်န့ၢ်သိးအိၣ်စ့ၢ်ကိးဒီးတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢမဲာ်သကိးမဲာ်လၢတၢ်ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်ပဒိၣ်တၢ်တိကျဲၤတဖၣ်ဒ်အမ့ၢ် Medical တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်န့ၢ်လီၤ. ပုၤဆါဆဲးကျိးဝဲဝဲ department of Human Services (ပုၤဂံၢ်ဘါဝဲကျိၣ်) ဖဲဟီၣ်ကဝီဒိၣ်လၢအအိၣ်ဆိးဝဲအပူၤသ့ဝဲ မ့တမ့ၢ် ကိးလီၤတဲစိဖဲ MNsure ဖဲ 1-855-366-7873 သ့ဝဲန့ၢ်လီၤ.

ပုၤဆါဆဲးကျိးဝဲဒၣ် Patient Financial Services သ့ဝဲ 651-254-1684 ဃုာ်ဒီးအတၢ်သံကွံာ်လၢအဘၣ်ဃးဒီးတၢ်ပတံထီၣ်အဂ့ၢ် မ့တမ့ၢ် ဃုထံၣ်န့ၢ်တၢ်လီၤတၢ်ကျဲၤဖဲခၢၣ်စးတဖၣ်အိၣ်ဝဲအလီၤလၢတၢ်လဲထံၣ်လိာ်သးလၢနီၢ်ကစၢ်အဂီၢ်သ့ဝဲန့ၢ်လီၤ.

တၢ်ဂံၢ်ဒွဲးဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ

Regions Hospital ဂံၢ်ဒွဲးဝဲဒၣ်ပုၤဆါပုၤဆါအကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအတီၤပတီၢ်ဒ်လံာ်အံၤအသိး-

တၢ်ဂံၢ်ဒွဲးဝဲဒၣ်စ့စရိထီၣ်ရီၤအနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲး-

ပုၤဆါလၢအကၢၣ်ဝဲဘၣ်ဝဲဒီးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ်တၢ်ထၢအိၣ်တၢ်အပူၤအါန့ၢ်ဒီး amounts generally billed (AGB) (စ့စရိထီၣ်ရီၤအနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲး) လၢအမ့ၢ်တၢ်ဆါဟံၣ်အပူၤဆါလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤလၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အုၣ်တၢ်ကူၣ်အဂီၢ် မ့တမ့ၢ် ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူၣ်အဂၤလၢအလီၤအိၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. ကတီၢ်အံၤ, တၢ်ဆါဟံၣ်ကွံာ်ထံဆိမိၣ်ဝဲဒၣ် AGB အဂ့ၢ်ခိဖျိတၢ်ဂံၢ်အါထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ထၢတၢ်အပူၤလဲလၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အုၣ်တၢ်ကူၣ်အဂီၢ် မ့တမ့ၢ် ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူၣ်အလီၤအိၣ်အဂၤတဖၣ်အဂီၢ်ဆူပုၤဆါလၢအကၢၣ်ဝဲဘၣ်ဝဲဒီးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤခိဖျိ AGB အမ့ၢ်ကယၤ [33%] (လၢ ပုၤအိၣ်ဆိးဖဲ Minnesota အဂီၢ်), တၢ်ထုးစ့ၤလီၤန့ၢ်အိၣ်တၢ်အပူၤ 67% န့ၢ်လီၤ. အဒိ, ပုၤဆါ A အိၣ်ဒီး တၢ်ဆါဟံၣ်စ့စရိ \$10,000. ပုၤဆါ A ကၢၣ်ဝဲဘၣ်ဝဲဒီးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ. Regions တထာ်ဝဲဒၣ်ပုၤဆါ A တၢ်အပူၤလၢအအါန့ၢ်ဒီး \$3,300 လၢတၢ်ကူၣ်အဂီၢ်ဘၣ်ထွဲဒီး စ့စရိ အဝဲန့ၢ် (10,000 X (AGB) 33%) န့ၢ်လီၤ. တၢ်ဆါဟံၣ်ဂံၢ်ဒွဲးဝဲဒၣ်တၢ်အမ့ၢ်ကယၤအံၤခိဖျိတၢ်နီၤဖးလီၤဝဲဒၣ်တၢ်အပူၤလဲလၢတၢ်ဃုထီၣ်ဝဲအနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲးလၢကသံၣ်ကသီတၢ်ကူၣ်လၢအလီၤအိၣ်တဖၣ်အဂီၢ်လၢတၢ်တၢ်ပျဲခိဖျိပုၤဟ့ၣ်ဆူၣ်ချတၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်တချးဒီးဖဲ 12 လါအကတီၢ်ပူၤခိဖျိတၢ်အနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲးလၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ထၢတၢ်အပူၤလဲလၢခဲဆူလၢတၢ်ဃုထီၣ်ဝဲတဖၣ်န့ၢ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်ဂံၢ်ဒွဲးတၢ်အံၤ, တၢ်ကိးအမံၤအဂၤတခါလၢ

“Look-Back Method,” လာ Regions Hospital က်ဒွဲဒ်ကိးနံဒ်ဒဲးနံဒ်လီၤ.

Minnesota Attorney General (Minnesota ပီၤရီခိၣ်ကျါၣ်) က်ဒွဲဒ်ထူးစ့ၤလီၤဝဲဒ်ဒ်တၢ်အပူၤ-

Minnesota ပုၤဆါလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကကၢၣ်ဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ထူးစ့ၤလီၤန့ၢ်အီၤတၢ်အပူၤဒ်အတၢ်လူၤပိာ်မၤထွဲဝဲဒ် တၢ်ဆါဟံၣ်အ တၢ်အုၣ်လီၤအီၤလီၤဒီး Minnesota Attorney General (Minnesota ပီၤရီခိၣ်ကျါၣ်) အသိး, တၢ်ဂ်ဒွဲဒ်ဝဲဒ်ဖျါတၢ်စူးကါဝဲတမံၤယီၤဒီးတၢ်ထူးစ့ၤလီၤ တၢ်အပူၤအမူးကယၤလၢတၢ်ကစူးကါ ဝဲဒီးပုၤဟ့ၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်အခိၣ်သ့ၣ်ဟဲန့ၢ်အအါကတၢ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. ကတီၢ်အံၤ, တၢ်ဆိမိၣ်ဆါတံာ်ဝဲဒ် Minnesota Attorney General (Minnesota ပီၤရီခိၣ်ကျါၣ်) အတၢ်ထူးစ့ၤလီၤ တၢ်အပူၤဒ်ဖျါတၢ်ဂ်အါထီၣ်ဝဲဒ်တၢ်ထၢတၢ်အပူၤခဲလၢ် လၢက သံၣ်ကသီတၢ်ကူစါလၢအလီၢ်အိၣ်တဖၣ်အဂီၢ်လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်အီၤဖတၢ်ဆါဟံၣ်ခိၣ်ဖျါတၢ်အမူးကယၤ [33%], လၢအမ့ၢ်တၢ်ထူးစ့ၤလီၤဝဲ 67% န့ၢ်လီၤ. အဒိ, တၢ်မ့ၢ်ထၢဝဲဒ်ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါလၢအလီၢ်အိၣ်တဖၣ်အပူၤခဲလၢ် \$10,000 န့ၢ်, Regions ကထာဝဲဒ်ပုၤဆါလၢအကၢၣ်ဘၣ်ဝဲဒီးပီၤရီ ခိၣ်ကျါၣ်အါန့ၢ်ဒီး \$3,300 (\$10,000x33%) န့ၢ်လီၤ.

Regions Hospital က်ဒွဲဒ်ထူးစ့ၤလီၤဝဲဒ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ-

1. ပုၤဆါအဟံၣ်ဖိယီဖိနီၣ်ဂံၢ်ဒီးအတၢ်ဟဲန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ထၢဖျိၣ်အီၤလၢတၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဖိခိၣ်န့ၢ်လီၤ.
2. စ့ၣ်ပုၤဆါဘၣ်ဟံးမူဒါဝဲတၢ်ဆါဟံၣ်အစ့ၣ်ပူၤတၢ်ကထာဖျိၣ်ဝဲလၢပတၢ်မၤနီၣ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲလၢလီၤန့ၢ်လီၤ.
3. စူးကါဟံၣ်ဖိယီဖိနီၣ်ဂံၢ်ဒီးတၢ်ဟဲန့ၢ်, ပဂံၢ်ဒွဲဒ်အဝဲသ့ၣ်အပတီၢ်လၢဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယာ်အပတီၢ်အဖိခိၣ်န့ၢ်လီၤ.
4. ပုၤဆါမ့ၢ်အိၣ်ဝဲဖဲဖဲဒရၢၣ်ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယာ်အပတီၢ် 200% အဖိလၢ်, အဝဲသ့ၣ်ကဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒ်တၢ်ထူးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤ (100%) ပဲပုၤန့ၢ်လီၤ.
5. ပုၤဆါမ့ၢ်အိၣ်ဝဲဖဲဖဲဒရၢၣ်ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယာ်အပတီၢ် 200% အဖိလၢ်-
 - a. ပုၤဆါအတၢ်ဟဲန့ၢ်အမူးကယၤမ့ၢ်အိၣ်ဝဲလၢကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအတၢ်လၢ်ဘူၣ်လၢ်စ့ၤလၢ 2 နံၣ်အကတီၢ်အဂီၢ်န့ၢ်တၢ်ကဂံၢ် ဒွဲဒ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲအနီၣ်ထီၣ်အဖိခိၣ်ဒီးဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယာ်အပတီၢ် 200% အဖိခိၣ်န့ၢ်လီၤ. (ကွၢ် ဘၣ်လံာ်တိၤကွီၤဒိးဒိးအသိးလၢတၢ်ဟ့ၣ်ဝဲဒ်ပုၤဆါတၢ်ဘူးတၢ်လဲအအါကတၢ်လၢ 2 နံၣ်အကတီၢ်)
 - b. တၢ်ဟဲန့ၢ်အမူးကယၤလၢအအိၣ်ဟဲဝဲတဖၣ်တၢ်ကထူးကွံာ်ဝဲဖဲစ့ၣ်အိၣ်တီၢ်လၢပုၤဆါဘၣ်ဟံးမူဒါဝဲအပူၤန့ၢ်လီၤ.
 - c. ဖဲန့ၢ်ဝံၤအလီၢ်ခံပုၤဆါကဘၣ်ဟံးမူဒါဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်ဝဲဒ်စ့ၣ်လီၤတံာ်တၢ်တဖၣ်အလဲလၢ 2 နံၣ်အကတီၢ်ပူၤန့ၢ်လီၤ.

တၢ်ကၢၣ်ဘၣ်ဝဲဒီးခွဲးယာ်

Regions Hospitalဆိမိၣ်ဟံတယာ်လီၤဝဲလၢပုၤဆါကၢၣ်ဘၣ်ဝဲဒီးကျိၣ်စ့ၣ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢအဒိးသန့ၤထီၣ်သးလၢတၢ်ဆါတံာ်တၢ်ကၢၣ်ဘၣ်ဝဲလၢညါခါအဖိခိၣ် မ့တမ့ၢ် တုၤထီၣ်ဘးဝဲဒ်တၢ်မၤသးတနီၤနီၤလၢကျိၣ်စ့ၣ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်, လၢအပုၤယုာ်ဒီး-

- ပုၤလၢဟံၣ်တအိၣ်ယီတအိၣ်
- တအိၣ်ဒီးတၢ်ကျါၣ်ဘာဝဲဒ်ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါလၢအလီၢ်အိၣ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဘၣ်ဟ့ၣ်က့ၤစ့ၣ်လၢအအိၣ်ဝဲဖဲ Medicaid တၢ်တီၢ် ကျဲၤအဖိလၢ် မ့တမ့ၢ် ဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်ဟ့ၣ်ဆါက့ၤတၢ်လၢပုၤဒီးန့ၢ်တၢ်ဖိလၢအကၢၣ်ဘၣ်ဝဲတဖၣ်
- တၢ်ကၢၣ်ဘၣ်ဝဲဒီးနံၤသီဖဲအတုၤထီၣ်ဘးဝဲလၢ Medicaid တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်လၢအပိာ်ထွဲထီၣ်အခံလၢတၢ်ဖဲးစၢၤမၤစၢၤအနံၤအသီတဖၣ်
- အဒိမၤစ့ၣ်ကွံာ်သးဒီးတအိၣ်မူလၢ

တၢ်ဖဲးစၢၤမၤစၢၤလၢတၢ်တဒူးပုၤယုာ်လၢအပုၤယုာ်ဒီးတၢ်ဖဲးစၢၤမၤစၢၤလၢတၢ်ယုထာဝဲတဖၣ် (တၢ်ကယၤကယဲတၢ်ဖဲးစၢၤမၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် တအိၣ်ဒီး ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါလၢအလီၢ်အိၣ်တဖၣ်), ဒ်န့ၢ်သိးစ့ၣ်အိၣ်တုၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤကဘၣ်ဟ့ၣ်က့ၤဝဲတဖၣ်, ဒ်အမ့ၢ် Medicare, Medicaid, automobile, တၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်လိးက့ၤပုၤမၤတၢ်ဖိ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်ဒီးမူဒါအတၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်န့ၢ်လီၤ. ဒ်န့ၢ်သိး Regions Hospital ကစူးကါဝဲဒ် ပုၤဆါတၢ်ဖိအဂၤတဖုလၢအတယာ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒ်ဟံၣ်ဖိယီဖိအနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲဒ်ဒီးတၢ်ဟဲန့ၢ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤဝဲ FPL အပတီၢ်လၢတၢ်စူးကါဝဲဒ်လံာ်တိၤ

ကွီဒ်ဒ်အသီးန့ၣ်လီၤ. Regions Hospital ကဃုထာဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတယာ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကပြဲဘၣ်ဝဲပုၤဆါတၢ်အိၣ်သးလၢ တညီၣ်န့ၣ်မၤသးတဖၣ် အပူၤ လၢတၢ်တဟ်ဖျါဝဲလီၤလီၤဆီဆီဖဲ FAP အပူၤအံၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်ဆိမိၣ်ဟ်တယာ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်ကပြဲဘၣ်ဝဲအပူၤ, တၢ်မ့ၢ်ဆိ မိၣ်ဟ် တယာ်လီၤတၢ်ထုးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤမ့ၢ်တဖၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်သးအိၣ်ဟ့ၣ်ကလီၤတၢ်မၤစ့ၤလီၤအဒိၣ်ကတၢ်ဘၣ်န့ၣ်, Regions Hospital ကဘိးဘၣ် သ့ၣ်ညါဝဲဒၣ်ပုၤဆါဒီးဟ့ၣ်အါထီၣ်ပုၤဆါအတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢအတၢ်မၤအနီၢ်ကစၢ်တၢ်ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤအိၣ်ဆိးဖဲ Ramsey County အပူၤ-

Regions Hospital အိၣ်ဒီးမူဒါလၢတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတၢ်ဆါဟံၣ်ဒီးကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအတၢ်ဖဲးစၢၤမၤစၢၤတဖၣ်ဆူပုၤအိၣ်ဆိးဖဲ Ramsey County အပူၤ, လၢတၢ်အိၣ်ဒီးကံၢ်စီလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲ, ဒ်တၢ်ဟ်ဖျါဝဲဖဲ Minnesota သဲစးတၢ်ဘျါအပူၤ, လၢ Regions ဟ့ၣ်လီၤလီၤဝဲဒီး Ramsey County ဒီးလၢတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်ဖဲးတၢ်မၤလၢကတီၢ်ယံၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤအိၣ်ဆိးဖဲ Ramsey County အပူၤလၢအဃုထီၣ်တၢ် မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်န့ၣ် ဝဲလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဟဲန့ၣ်တဖၣ်, ကဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူစါဒီးတအိၣ်ဒီးဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ထီၣ် Regions Hospital ဒီးကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအတၢ်ဖဲးစၢၤမၤစၢၤ လၢတၢ်တဆိမိၣ်ဝဲဒၣ်အကံၢ်စီလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲအဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲန့ၣ်ဝဲဒၣ်အလီၢ်ခံ, တၢ်ကမၤဝဲဒၣ်တၢ်ထၢစ့ၣ်ရီၤအပတီၢ်ဒီးတၢ်ထၢဖျိၣ် အ တၢ်မၤကျိၣ်ကျဲတဖၣ်လၢတၢ်သမံထံမၤလီၤတၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဟဲန့ၣ်တဖၣ်, ကံၢ်စီလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲ, မ့ၢ်တမ့ၢ် ကျိၣ်စ့ၣ်ဝီတၢ်အိၣ်သးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. Regions Hospital အိၣ်ဒီးအတၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤကျိၣ်တၢ်ကူစါလၢတၢ်ထုးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤလၢပုၤဆါလၢအမၤလၢပုၤဝဲ ဒၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်အ လံာ်ပတံအတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲတဖၣ်, ဒီးအကျိၣ်စ့ၣ်ဝီလိၣ်ဘၣ်တၢ်မၤလီၤတၢ်အီၤခီဖျိအံၤလဲးထီၣ်ပိးလီတဖၣ် မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်စူးကါတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲလၢအ ဖိးမံလိာ်သးဒီးတၢ်အနီၣ်ထီၣ်, မ့ၢ်တမ့ၢ် ပုၤလၢအတၢ်အိၣ်သးကပြဲဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဟ်ဖျါဝဲဖဲဖိလစံၣ်အံၤအသီးန့ၣ်လီၤ.

ပုၤလၢအတအိၣ်ဆိးဖဲ Ramsey County အပူၤ-

ပုၤဆါလၢအတလိၣ်ဘၣ်ဝဲကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါလၢအလီၢ်အိၣ်တဖၣ်အတၢ်ဖဲးစၢၤမၤစၢၤဘၣ်န့ၣ်အလီၢ်အိၣ်ဝဲလၢတၢ်ကဟ့ၣ်လီၤအီၤ Medicare, Medicaid, Health Maintenance Organization (HMO) တၢ်အုၣ်ကီၤ မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်အုၣ်ကီၤအဂၤတဖၣ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်, မ့ၢ်တမ့ၢ် ကံၢ်စီလၢတၢ် ဟ့ၣ်တၢ်အပူၤဒ်အမ့ၢ်တၢ်မၤစၢၤကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါလၢအလီၢ်တအိၣ်တဖၣ်အတၢ်အုၣ်သးအဂၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤရဲၣ်ကျဲၤမၤစၢၤတၢ်ဖိတဖၣ်ဆါဟံၣ်ပုၤအမံၤစရိ

အလီၢ်အိၣ်ဝဲလၢ Regions Hospital ကဟ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်ပုၤရဲၣ်ကျဲၤမၤစၢၤတၢ်ဖိတဖၣ်အမံၤစရိ, မ့ၢ်တမ့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်အနီၢ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲ, ဆုၤဟ့ၣ် ဝဲဒၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူစါ မ့ၢ်တမ့ၢ် ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအဂၤလၢအလီၢ်အိၣ်ဝဲဖဲတၢ်ဆါဟံၣ်ပုၤဒီးတၢ်ဟ်ဖျါဝဲဒၣ် ပုၤရဲၣ်ကျဲၤမၤစၢၤတၢ်ဖိလၢအဘၣ်တၢ်အုၣ် ကီၤအီၤဖဲဖိလစံၣ်အံၤအပူၤဒီးဖဲလဲၣ်တဂၤလၢအတဘၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤအီၤအဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤရဲၣ်ကျဲၤမၤစၢၤတၢ်ဖိအမံၤစရိအံၤဘၣ်တၢ်ပၤဆုၤရဲၣ်ကျဲၤလီၤ အီၤဖဲလံာ်တီလံာ်မိလၢအလီၤဆီလိာ်သးအပူၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါန့ၣ်လီၤကွဲးဝဲဒၣ်လံာ်တီလံာ်မိလၢပုၤယဲၤသန့အပူၤသ့ဝဲဖဲ <https://www.healthpartners.com/content/dam/brand-identity/pdfs/care/provider-list-appendix-regions-hospital.pdf> မ့ၢ်တမ့ၢ် ဃုထီၣ်လံာ်တၢ်ကွဲးဒိခီဖျိတၢ်ဆဲးကျိးဝဲဒၣ် Regions Hospital အတၢ်ဖဲးတၢ်မၤဝဲဒၣ်ဖဲ 651-254-4791 မ့ၢ်တမ့ၢ် 877-974-3600 အလီၤတဲစိလၢ တလၢာ်အပူၤသ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအဖိလစံၣ်

Regions Hospital ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်ကူစါ, လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ပဲၤထံနီၤဖးဝဲဒၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအတၢ်အိၣ်သး လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွဲး ဝဲဒၣ်ပုၤဆါအကံၢ်စီလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲ မ့ၢ်တမ့ၢ် အတၢ်ကပြဲဘၣ်ဝဲလၢကျိၣ်စ့ၣ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဖိခိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆါဟံၣ်တီၣ်တြာ်ဝဲ ဒၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤတမံၤလံာ်လံာ်လၢအမၤဟးဂီၤဝဲဒၣ်ပုၤဆါအသးလၢအတၢ်ဃုထီၣ်န့ၣ်ဝဲဒၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤမၤ ဝဲဒၣ်တၢ်တီၣ်တြာ်အတၢ်မၤတဖၣ်ပုၤဃုထီၣ်ဝဲဒၣ်ဒီး- တၢ်ဆါဟံၣ်အပူၤမၤတၢ်ဖိ မ့ၢ်တမ့ၢ် ခၢၣ်စးတဂၤလၢလိၣ်ဘၣ်ဝဲလၢပုၤဆါဖဲဂ့ၢ်ဂီၢ်အူဝဲကျိၣ်ကျဲၤဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်

တၢ်အဘူးအလဲတချးဒီးဖဲအဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအခါ, မ့တမ့ၢ် ဟ့ၣ်တၢ်ပျဲလၢတၢ်ကထာဖျိၣ်ဒ့ၣ်ကမၢ်အတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ်လၢအမၤတၢ်တံၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤဂီၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

Regions Hospital ကဘၣ်လူၤပိၢ်မၤထွဲဝဲဒၣ် Emergency Medical Treatment and Labor Act (EMTALA) (ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိအတၢ်သိၣ်တၢ်သီ) လၢတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်လီၤဝဲတဖၣ်ခဲလၢာ်, ဃုာ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်သမံထံမၤကွၢ်ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါ, တၢ်မၤဂၢၢ်မၤကျၢၤတၢ်ကူစါယါဘျါ, ဒီးတၢ်ဆုၢ်ခီ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆုၢ်ဃီပုၤဆါဆူတၢ်လီၤအဂၤတတီၤတီၤဒ်အကၢၤဗြဲဘၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. Regions Hospital ကဘၣ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤဂီၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဖဲစၢၤမၤစၢၤဒ်တၢ်န့ၣ်လီၤမၤသကိးဒီး CMS အတၢ်ဘျါတဖၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤလီၤဆီတၢ်ထၢစ့စရိဒီးတၢ်ထၢစ့အဖိလစံၣ်

တၢ်ဖဲတၢ်မၤလၢ Regions Hospital ကမၤဝဲဖဲတၢ်အိၣ်သးလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲအဂ့ၢ်လၢတၢ်ဟံၣ်ဖျါဝဲဖဲတၢ်မၤလီၤဆီတၢ်ထၢစ့စရိဒီးတၢ်ထၢစ့အဖိလစံၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်န့ၣ်လီၤကွၢ်ဒီးတၢ်ထုးထီၣ်ဟံးန့ၢ်တၢ်ဆါဟံၣ်အတၢ်ထၢစ့စရိဒီးတၢ်ထၢစ့အဖိလစံၣ်အတၢ်ကွဲးဒိလၢတလၢာ်အပူၤသ့ဝဲဖဲပပုၤယဲၤသန့အပူၤဖဲ <https://www.healthpartners.com/care/hospitals/regions/patient-guest-support/patient-accounting/financial-assistance/>